

Terms and Conditions

- This promotion is exclusively available to selected cardholders of SAB Bank, offer valid from 15th July until 30th September.
- 10% discount up to SAR 200 is applied to the cart once the customer inputs qualifying card number. In case the customer has multiple SKUs, the SAR 200 discount will be divided proportionally.
- Eligible cardholders will see the discount automatically applied during the checkout process once qualifying card numbers are added.
- The offer is valid on all products except:
 - Galaxy Z Fold7 series
 - Galaxy Z Flip7 series
 - Galaxy Z Flip FE
 - Galaxy Watch 8 series
 - Galaxy Watch 8 Classic series
 - Galaxy Watch Ultra 2025 series
- The terms and conditions set forth by SAB Bank and SAMSUNG are applicable
- This offer is not valid for Samsung Pay, Installment Plans, Tabby or Tamara payment options.
- Samsung shall be entitled at its sole discretion and subject to any applicable law, to terminate or modify the offer or to modify these terms and conditions at any time prior to or during the validity period.
- Samsung shall not be liable to the customer for any losses and/or delays and/or damages of any kind in connection with these terms and conditions and/or this offer.
- Delivery might be subject to some delay due to out of hand reasons.
- By participating in this Offer, the customer accepts that any dispute of whatever nature which is directly or indirectly related to these terms and conditions shall be subject to, governed and construed by the laws and regulations of the Kingdom of Saudi Arabia and such disputes shall be resolved by its competent courts.

الشروط والأحكام

- هذا العرض متاح حصريًا لحاملي بطاقات بنك ساب المختارين، ويسري من 15 يوليو إلى 30 سبتمبر.
- يُضاف خصم 10% حتى 200 ريال سعودي إلى سلة المشتريات بمجرد إدخال العميل رقم البطاقة المؤهلة. في حال امتلاك العميل لمنتجات متعددة، سيتم تقسيم خصم 200 ريال سعودي على أساس عرض ترويجي.
- سيُطبق الخصم تلقائيًا على حاملي البطاقات المؤهلين أثناء عملية الدفع بمجرد استيفائهم للشروط والأحكام
- يسري العرض على جميع المنتجات باستثناء :

- Galaxy Z Fold7 series
- Galaxy Z Flip7 series
- Galaxy Z Flip FE
- Galaxy Watch 8 series
- Galaxy Watch 8 Classic series
- Watch Ultra 2025 series

- تُطبق الشروط والأحكام الصادرة عن بنك ساب وسامسونج.
- لا يسري هذا العرض على Samsung Pay، أو خطط التقسيط، أو Tabby، أو Tamara.

• في حال وجود أي تواصل بخصوص العرض من أي قناة/مصدر، فسيكون العرض الترويجي أو رمز (رموز) القسيمة ساريًا لفترة محددة فقط. قد ينطبق على منتجات مختارة.

• يحق لشركة سامسونج، وفقًا لتقديرها الخاص، ووفقًا لأي قانون معمول به، إنهاء العرض أو تعديله، أو تعديل هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو أثناء فترة الصلاحية. • لا تتحمل سامسونج مسؤولية أي خسائر أو تأخيرات أو أضرار من أي نوع تتعلق بهذه الشروط والأحكام أو هذا العرض.

• قد يحصل بعض التأخير على التوصيل لأسباب خارجة عن إرادتنا

• بالمشاركة في هذا العرض، يُقرّ العميل بأن أي نزاع، مهما كان نوعه، يتعلق بشكل مباشر أو غير مباشر بهذه الشروط والأحكام، يخضع لقوانين وأنظمة المملكة العربية السعودية، ويُفسّر وفقًا لها، وأن هذه النزاعات تُحلّ من قبل محاكمها المختصة.